
       

                            Verslag vergadering Sportraad  
 
                                        11 / 05 / 2023 
 
 
Aanwezig: Johan Bienens, Dominique Cnaepkens, Walter Van Baelen, Jef Proost, Jef 
Keuppens, Gitte Wouters, Geert Laenen, Eddy Janssens en Rob Wils  
 
Verontschuldigd: Kathleen Maes, Kathleen Luyten, Marie Loos, Andre Buyens en Tinne Thijs  
 
 
 
1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen. Aandachtspunten, stavaza vorig verslag  
  
3. Momenteel bekijken we de Atletiekpiste Tielenhei: probleemstelling + raming.    
 
Er is op deze locatie een bezoek geweest door Gitte. Het voorstel is ( gezien de probleemstelling 
om deze in goede staat te behouden) om deze atletiekpiste om te vormen tot een Finse piste. Er is 
momenteel geen budgettaire ruimte voor herstellingen. Dit voorstel is reeds afgetoetst met de 
vereniging Tjak. Er was van hun kant geen bezwaar naar omvorming . 
Vanuit de sportraad komt de vraag of er wel nood is aan een Finse piste… Opvolging volgend 
overleg. 
Voor de piste van Lichtaart zijn de werken ter verbetering wel gestart vanuit de gemeente.  
 
4. Trage wegenplan. 
 
Het plan is nog in opmaak.  
Vanuit de gemeente zal er geen actie ondernomen worden om gronden te verwerven m.b.t. tot 
doorgang. ( Verbinding sportcentrum – Smalle broeken ) Aankoop van grond / doorgang creëren 
/ aanplanting bos….De verenigingen zullen daarom zelf contact opnemen met de eigenaar om 
een doorgang te verkrijgen. 
 
5. Weg naar AED. 
 
Gitte heeft voor de verschillende sportclubs een plan met aanduiding van locatie ( snelste weg 
naar ) AED toestellen  
 
6. Algemene vergadering.  
 
Op datum van 31 mei 2023 is de algemene vergadering geprogrammeerd voor de verschillende 
sportverenigingen ( Dhr. Jan Cuypers ) 



7. Kampioenenviering. 
 
Geen opmerkingen. Extra input en of voorstellen zijn altijd welkom.  
  
9. Fiscale attesten zijn verplicht voor werkjaar 2022 met nieuw attest (voor betalende 
activiteiten kinderen, bovenop lidgeld).  
 
Vanuit de gemeente zijn alle verenigingen hiervan in kennis gebracht via Vip-mail.  
 
10. Is het advies AMJP 2023 al bezorgd inmiddels? 
 
Advies is reeds overgemaakt aan de gemeente.   
 
11. Weg naar AED: was een eerdere vraag – update signalisatie vanuit de dienst Welzijn. 
 
Zie punt 5 reeds in orde. Gitte werkt nog een extra plan uit voor de sportclub Ksk Kasterlee.   
  
 
12. Varia punten:  
 
Vanaf september 2023 start de gemeente Kasterlee UiTPAS. UiTPAS is een digitale spaar- en 
voordeelkaart voor cultuur, sport en vrije tijd. Door deel te nemen aan sport-, cultuur- en 
jeugdactiviteiten kan je UiTpunten sparen. Die punten kan je dan omruilen voor interessante 
voordelen, zoals een gratis ticket, kortingen of andere cadeaus. Je komt in aanmerking voor een 
UiTPAS aan kansentarief wanneer je gedomicilieerd bent in de gemeente Kasterlee. Het mag als 
deelnemende club zeker niet financieel nadelig zijn bij deelname. Prijs voor deze UiTPAS zal 5 
euro zijn. Deelnemers kunnen dus  goedkoper deelnemen aan cultuur-, jeugd-, sport- of 
vrijetijdsactiviteiten. 
De gemeente zal dit gegeven verder uitrollen en communiceren via de website.   
 
Er zal geen editie zijn 2023 “ Dwars door Kasterlee”. Te korte voorbereidingen zorgen hiervoor. 
De datum van 21 juli is mss te herbekijken gezien de verlofperiode naar invulling evenement. De 
deelnemende verantwoordelijken bekijken verder naar invulling 2024.   
 
Momenteel is er nog geen verdere evolutie naar invulling vroegere lokalen “ Molenkring 
Lichtaart “ Vanuit de gemeente is er momenteel geen budgettaire ruimte om deze locatie te 
moderniseren. AC Lichtaart blijft vragende partij voor deze ruimtes : kantine, sanitair, enz…  
 
Gezien het gegeven dat er te veel voertuigen doorgelaten werden ( locatie Molenkring Lichtaart )  
“ tijdens activiteiten van de Okra “  via de slagboom was er een dispuut ontstaan tussen 
gemeente en deze vereniging. Na overleg is er afgesproken dat tijdens hun activiteit ( petanque ) 
de slagboom mag open staan.      
 
De tennisclub van Lichtaart heeft een aanvraag lopen om twee padel velden aan te leggen. De 
velden zullen naast de hal worden gelegd.     
 
De fietsenstallingen die er momenteel geplaatst zijn voldoen niet naar de noden volgen de 
korfbalclub vobako. Opmerkingen zijn : Te zware constructies – gevolg dat er geen 60 fietsen 
geplaats kunnen worden maar maximaal 24 stuks.     



De sportdienst is momenteel volop bezig om een zo eerlijk mogelijke verdeling uit te werken 
voor de gebruikers van de sporthalen. Dit blijft een huzarenstukje om alle gebruikers tevreden te 
stellen.     
 
De bewegingsbanken ( 3 stuks ) die momenteel in gebruik zijn zullen waarschijnlijk vervangen 
worden ( denkpiste ). De toekomstige toestellen zullen gebruikt kunnen worden met nadruk rond 
krachtoefeningen. Verder info zal ten gepaste tijden worden besproken.    
  
 
Een volgend overleg zal plaatsvinden op  28/06/2023 in Tielenheide.  
 
Einde vergadering: 22.30 u 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


